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 Z á p i s n i c a   č. 23/2017 

z mestského zastupiteľstva dňa 26. 06. 2017 

 

 

 

 

 

 

 

Začiatok zasadnutia: 15,19 h 

Ukončenie zasadnutia: 21,45 h 

 

Prítomní: p. Včelík, p. Jakubis, Bc. Kačenák, Ing. Lovecký, Mgr. Horná, p. Verny,                                

Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania, menovanie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

schválenie členov návrhovej komisie 

3. Vystúpenie občanov prihlásených do rozpravy v zmysle Rokovacieho poriadku  

4. Informácia o činnosti Mestského úradu od zasadnutia Mestského zastupiteľstva 27. 04. 2017 

5. Kontrola plnenia uznesení a správa z ukončených kontrol 

6. Plán činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2017 

7. Schválenie aktualizácie č. 1 rozpočtu ZŠ, ZUŠ, CVČ na rok 2017 

8. Schválenie aktualizácie č. 1 rozpočtu mesta na rok 2017 

9. Schválenie Zásad hospodárenia s majetkom mesta 

10. Schválenie Štatútu Mestskej polície Nováky 

11. Schválenie plánu práce MsR a MsZ na II. polrok 2017 

12. Informácia o proteste prokurátora 

13. Schválenie VZN o dotáciách 

14. Závery zo zasadnutia komisie výstavby 

15. Interpelácie a rôzne - uzatvorenie zmluvy o nájme nehnuteľnosti - lodenica 

     - schválenie formy zabezpečenia pohľadávky BRO 

- žiadosť o nenávratný finančný príspevok (rozšírenie kapacít 

Materskej školy Nováky) 

16. Záver 

 

K bodu 1 

Primátor mesta otvoril rokovanie a privítal prítomných. Konštatoval, že rokovania sa na úvod 

zúčastňuje 9 poslancov (ospravedlnení p. Včelík, p. Miština), mestské zastupiteľstvo je 

uznášania schopné. 

 

 

K bodu 2 

Schválenie programu rokovania, menovanie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

schválenie členov návrhovej komisie 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje program Mestského zastupiteľstva v Novákoch konaného dňa 26. 06. 2017 

v predloženom znení. 
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Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                           

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 630/2017. 

 

Primátor mesta menoval overovateľov zápisnice – Bc. Hajnovič, Ing. Jozef Lovecký – 

a zapisovateľku zápisnice – Ing. Andrea Ďubašáková. 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie menovanie overovateľov zápisnice z rokovania Mestského 

zastupiteľstva dňa 26. 06. 2017 

MsZ berie na vedomie návrh na schválenie zloženia návrhovej komisie a schvaľuje návrhovú 

komisiu v nasledovnom zložení: 

Predseda: Ing. Peter Bošiak 

Člen:  p. František Včelík 

Člen:  p. Roman Jakubis 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                           

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 631/2017. 

 

 

K bodu 3 

V zmysle rokovacieho poriadku vystúpenie občanov prihlásených do rozpravy. 

Primátor mesta upozornil na trvanie diskusného príspevku v dĺžke 5 min. Rokovaciu miestnosť 

opustil Ing. Bošiak. 

Ing. Dušan Šimka – vrátil sa k výstavbe umelého trávnika.  

 

Ing. Marián Šimka – prihlásený do rozpravy – neprítomní na rokovaní. 

Rokovania sa zúčastňuje Ing. Bošiak. 

 

Mgr. Matúš Komiska – prevádzkovateľ lekárne v Novákoch. Založili občianske združenie 

Poliklinika Nováky, za účelom zachovania lekárskej starostlivosti v meste, majú záujem 

vybudovať novú polikliniku a žiadajú o podporu mesta. 

 

MUDr. Ján Trojan – neurológ na poliklinike v Novákoch. Prvotný zámer občianskeho 

združenia bola rekonštrukcia polikliniky, suma za rekonštrukciu sa blíži k sume, za ktorú by sa 

mohla postaviť nová poliklinika. Prikláňajú sa k vybudovaniu novej polikliniky v parku, 

rekonštruovaná poliklinika by sa dala využiť pre nových lekárov. 

 

Mgr. Matej Múdry nevyužil diskutovať v rozprave. 

 

P. Včelík dal poslanecký návrh, aby sa mohol vyjadriť p. Jurík a p. Mladý. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                           

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 632/2017. 

 

RNDr. Tomislav Jurik, CSc - na základe požiadavky zo strany občana má záujem vybudovať 

novú polikliniku v Novákoch, podobnú ako je prievidzská uniklinika. Sú schopní zabezpečiť 
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prístrojovú techniku. Ak bude mať záujem p. Komiska v budove mať lekáreň, prvý zdvihne 

ruku.  

 

Ing. Miloš Mladý – riaditeľ Unikliniky kardinála Korca. Nemajú záujem robiť z lekárov 

zamestnancov. Predkupné právo nie je zmluvne dané, pri predaji ambulancie môžu dať ponuku. 

Prístrojové vybavenie by bolo na základe potreby lekárov, vybavenie by lekár dostal za 10 % 

z hodnoty prístroja.  

 

Bc. Hajnovič – poliklinika by mala fungovať do roku 2034, zmluva bola podpísaná s vyšším 

územným celkom, mesto musí zachovať zdravotnú starostlivosť v starej budove polikliniky? 

Mgr. Oršula – zmluvná podmienka je zachovať zdravotnú starostlivosť po dobu 30 rokov od 

podpísania zmluvy. Zmluvné pokuty nie sú. Je tam klauzula, že v prípade neudržania zdravotnej 

starostlivosti mesto o budovu príde, mesto to vníma ako negatívum, investície do budovy môžu 

byť ohrozené stavom budovy, vekom lekárov, nezískaním lekárov. Boli rokovania s predsedom 

TSK, ak by v budove vznikli sociálne byty alebo dom sociálnych služieb, môže dôjsť k zmene 

podmienok zmluvy. Bc. Hajnovič – do tejto budovy bolo investovaných dosť finančných 

prostriedkov – strecha, výťah, hygienické zariadenia. 

 

Poslanecký návrh Bc. Hajnoviča, aby bolo udelené slovo p. Múdremu. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                           

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 633/2017. 

 

Mgr. Matej Múdry – advokát spolupracujúci s občianskym združením Poliklinika Nováky. 

V zmluve TSK s mestom Nováky sa uvádza, že formou poskytovania zdravotnej starostlivosti 

je aj ošetrovateľská činnosť.  

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie vystúpenie občanov prihlásených do rozpravy v zmysle Rokovacieho 

poriadku Msz v Novákoch, bod V./17. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                           

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 634/2017. 

 

 

K bodu 4 

Informáciu o činnosti Mestského úradu od zasadnutia Mestského zastupiteľstva 27. 04. 

2017 predložil Mgr. Oršula, prednosta MsÚ.  

Bez diskusie. 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie informáciu o činnosti Mestského úradu od zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva 27. 04. 2017. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                           

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 635/2017. 
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K bodu 5 

Kontrolu plnenia uznesení predložil Ing. Peško, hlavný kontrolór.  

Bez diskusie. 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                           

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 636/2017. 

 

Ing. Peško ďalej predložil správu o ukončených kontrolách. 

Bez diskusie. 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie správu z ukončených kontrol. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                           

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 637/2017. 
 

 

K bodu 6 

Plán činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2017 predložil Ing. Peško, hlavný kontrolór.  

Bez diskusie. 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2017 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                           

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 638/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2017 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                           

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 639/2017. 

 

 

K bodu 7 

Schválenie aktualizácie č. 1 rozpočtu ZŠ, ZUŠ, CVČ na rok 2017 predložila                                        

Ing. Hajsterová, vedúca ekonomického oddelenia.  

Bez diskusie. 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie návrh aktualizácie č.1 rozpočtu  ZŠ,ZUŠ, CVČ na rok 2017. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak,                              

Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: Ing. Lovecký 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 640/2017. 
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Hlasovanie za návrh:  

MsZ schvaľuje Aktualizáciu č. 1 rozpočtu ZŠ, ZUŠ, CVČ na rok 2017 nasledovne: 

Základná škola ul. J. C. Hronského  

bežné výdavky    298 549 eur 

kapitálové výdavky      86 155 eur 

 Základná škola ul. Pribinova 

bežné výdavky    443 919 eur 

kapitálové výdavky    218 706 eur 

 ŠJ pri ZŠ 

bežné výdavky      87 726 eur 

 ŠKD 

bežné výdavky      63 981 eur 

 Základná umelecká škola  

bežné výdavky    382 008 eur 

kapitálové výdavky               0 eur 

 Centrum voľného času  

bežné výdavky    111 088 eur 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak,                              

Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: Ing. Lovecký 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 641/2017. 

 

 

K bodu 8 

Schválenie aktualizácie č. 1 rozpočtu mesta na rok 2017 predložila Ing. Hajsterová, vedúca 

ekonomického oddelenia.  

Bez diskusie. 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie návrh aktualizácie č.1 rozpočtu mesta Nováky na rok 2017. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Bc. Kačenák, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič 

Zdržal sa: Mgr. Horná, p. Verny 

Proti: Ing. Lovecký, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 642/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje aktualizáciu č. 1 rozpočtu mesta Nováky na rok 2017 so zapracovaním 

rozpočtového opatrenia oddelenia výstavby a rozvoja mesta nasledovne: 

- bežné príjmy     4 270 414 eur 

- kapitálové príjmy       906 555 eur 

- príjmové finančné operácie      771 061 eur 

---------------------------------------------------------------------- 

príjmy spolu     5 948 030 eur 

 

- bežné výdavky    4 156 640 eur 

- kapitálové výdavky    1 538 379 eur 

- výdavkové finančné operácie     253 011 eur 

---------------------------------------------------------------------- 

výdavky spolu     5 948 030 eur 
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tvorba fondov        260 183 eur 

použitie fondov       220 300 eur 

 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Bc. Kačenák, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak 

Proti: Ing. Lovecký, Mg. Horná, p. Verny, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh neprešiel. 

 

 

K bodu 9 

Schválenie Zásad hospodárenia s majetkom mesta predložila Ing. Trojanová, vedúca 

oddelenia výstavby a rozvoja mesta. 

Bez diskusie. 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie návrh Zásad o hospodárení s majetkom mesta 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak,                         

Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: Ing. Lovecký 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 643/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje Zásady hospodárenia s majetkom mesta 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak,                         

Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: Ing. Lovecký 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 644/2017. 

 

Mgr. Horná dala poslanecký návrh, aby všeobecné a rozsiahle materiály prešli ako informácia 

všetkými komisiami. 

Ing. Zgančík – materiály sú schvaľované v zmysle Rokovacieho poriadku v príslušnej komisii.  

 

Hlasovanie za návrh: 

Za: Ing. Lovecký, Mgr. Horná, p. Verny, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh neprešiel. 

 

Ing. Zgančík – chce vedieť, ako je to možné zrealizovať. Mgr. Horná – zásady sú rozsiahly 

materiál, ktorý sme dostali niekoľko dní pre rokovaním zastupiteľstva. Ing. Zgančík – nie je tu 

argumentačná sila, je tu len sila hlasovacia. Keď má niekto návrh k rozpočtu iný, presvedčte 

ma, že to komisia spravila zle, debatujme. RNDr. Daniš – podklady k zásadám boli poskytnuté 

01. 03. 2017. Mgr. Horná – pri schvaľovaní a aktualizácii k rozpočtu nesúhlasí s úverom. Je za 

to, aby sa prebytok hospodárenia využil na investičné akcie. Preto nehlasovala za aktualizáciu 

rozpočtu. Ing. Lovecký – materiály sa poslancom doručujú neskoro, dal poslanecký návrh, aby 

hlavný kontrolór preveril, či boli všetky materiály predložené na rokovanie MsZ od 01. 01. 

2017 v súlade s rokovacím poriadkom. Ing. Zgančík – reagoval na hlasovanie ohľadne 

rozpočtu. Ak je problém, že je predsedom ekonomickej komisie, môžu ho odvolať. Nehlasujte 

bez argumentačnej sily. Riešme zastupiteľstvo konštruktívne, stopli ste niektoré investičné 
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programy. Návrh Mgr. Hornej, aby bola spracovaná aktualizácia rozpočtu mesta bez úveru, aby 

v rámci prebytku boli zrealizované opravy asfaltového povrchu aspoň troch ulíc. Ing. Zgančík 

– je to nemožná podmienka bez úverových možností. Ing. Bošiak – koľko pripomienok bolo 

k predloženému zoznamu ulíc? Mgr. Oršula – reagovali štyria poslanci. Forma financovania 

bola predložená – 11 ulíc na rekonštrukciu. Ing. Bošiak – hasíme to, čo bolo v predchádzajúcom 

období zanedbané. Ak máme urobiť systém postupnej obnovy, musíme na to mať finančné 

prostriedky. Mgr. Horná – pokiaľ máme ísť do opráv ciest, realizujme ich z vlastných peňazí, 

pokiaľ máme ísť do novej výstavby nových budov, do komplexnej rekonštrukcie budov, čo sú 

investičné akcie, čo je majetok mesta, nie je proti úveru. Kde v tomto rozpočte je niečo, čo by 

zveľadilo majetok mesta? Za návrh nemusíme hlasovať, aktualizácia rozpočtu sa musí 

pripraviť. Ing. Zgančík – môže sa ísť v zmysle schváleného rozpočtu. Mgr. Oršula – mesto vie 

z vlastných zdrojov vyčleniť cca 200 tis. eur ročne. Lenže to nie je len investičná akcia, treba 

započítať projekčné veci, analýzy, štúdie. Predložil sa zámer o NFP na rekonštrukciu budovy 

MsÚ, Materskej školy. Pripravujú sa podklady na rekonštrukciu Domu služieb formou EPC 

systému, tento systém vieme uplatniť aj na iné budovy. Ak nechcete zefektívniť centrálny zdroj 

tepla, hľadajte riešenie, ako sa podporí individuálne vykurovanie. Mgr. Horná – aktualizáciu si 

veľmi pozorne pozrela, bude sa tešiť, keď niektorý z projektov prejde. Mgr. Oršula – projektová 

dokumentácia na rozšírenie sociálnych zariadení v ZŠ je vo výške 6 000 eur, získali sme 55 000 

eur, aktualizácia nebola schválená, v júny budúceho roka musíme stavbu odovzdať 

s kolaudačným rozhodnutím, nestihneme zrealizovať, budeme musieť peniaze vrátiť. Fondy 

nefungujú tak, že najprv nám schvália a potom robíme projektové dokumentácie, potom 

budeme písať žiadosti o NFP, potom budeme robiť audity. Ing. Zgančík – zákon 

o rozpočtových pravidlách jasne ukladá, na čo môže byť použitý úver, môže byť použitý na 

kapitálové výdavky. Vieme, čo znamenajú kapitálové výdavky - finančné prostriedky idú do 

majetku mesta. 

 

Ing. Zgančík dal poslanecký návrh na ukončenie diskusie. 

Hlasovanie za návrh: 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Bc. Kačenák,, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Ing. Balák  

Zdržal sa: p. Včelík, Mgr. Horná, Bc. Hajnovič 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 645/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ ruší Zásady o hospodárení s majetkom mesta schválené uznesením č. 34, bod B/4 dňa                          

23. 02. 2010. Dodatok č. 1 k Zásadám o hospodárení s majetkom mesta Nováky, schválený                

17. 01. 2012 uznesením č. 139/2012. Dodatok č. 2 k Zásadám o hospodárení s majetkom mesta 

Nováky, schválený 15. 03. 2013 uznesením č. 310/2013. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak,                         

Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: Ing. Lovecký 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 646/2017. 
 

Ing. Peško, hlavný kontrolór, upozornil, že bol schválený rozpočet škôl, do ktorého idú 

z mestského rozpočtu peniaze, rozpočet nebol schválený a mestský rozpočet sa môže dostať do 

deficitu. Navrhol, aby sa zrušila aktualizácia škôl. PaedDr. Chlupíková, riaditeľka ZŠ – ide 

o aktualizáciu mzdových nákladov v zmysle zákona. 

 

Poslanecký návrh p. Verneho – vyhlásenie prestávky v rokovaní. 
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Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                        

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: Ing. Lovecký 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 647/2017. 
 

Prestávka v rokovaní 16,51 h – 17,15 h. 

 

RNDr. Daniš predložil návrh na opätovné hlasovanie o aktualizácii č. 1 rozpočtu. Ing. Balák – 

je možné, aby MsZ hlasovalo 2x v tej istej záležitosti? JUDr. Lukačovič – môžete opätovne 

hlasovať o neprijatom návrhu uznesenia v zmysle rokovacieho poriadku. 

 

Hlasovanie za návrh: 

Za: p. Jakubis, Bc. Kačenák, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh neprešiel. 

 

Mgr. Oršula – je potrebné zrušiť schválené uznesenie o aktualizácii č. 1 rozpočtu škôl, aby 

nebol schodkový rozpočet. 

 

Poslanecký návrh Ing. Zgančíka o udelenie slova pre PaedDr. Chlupikovú. 

Hlasovanie za návrh: 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                  

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 648/2017. 
 

PaedDr. Chlupíková – máme podaný projekt na rekonštrukciu učební, nevie, či sa teraz bude 

projekt robiť, v aktualizácii boli finančné prostriedky na asistenta učiteľa, platové dekréty 

musia byť pripravené zo zákona, peniaze na úhradu tepla pre firmu Benet. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie zrušenie aktualizácie č. 1 rozpočtu ZŠ, ZUŠ, CVČ na rok 2017 uznesenie 

č. 641/2017. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Bošiak,                          

Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: Ing. Zgančík 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 649/2017. 
 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje zrušenie aktualizácie č. 1 rozpočtu ZŠ, ZUŠ, CVČ na rok 2017 v predloženom 

znení, uznesenie č. 641/2017.  

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Bošiak,                          

Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: Ing. Zgančík 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 650/2017. 
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K bodu 10 

Schválenie Štatútu Mestskej polície Nováky predložil Ing. Krajčí, náčelník Mestskej polície. 

Bez diskusie. 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie návrh Štatútu Mestskej polície  

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 651/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje Štatút Mestskej polície. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 652/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ ruší uznesenie č. 13/B-2, zo dňa 11. 06. 1992, ktorým bolo schválený Štatút mestskej 

polície. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 653/2017. 

 

 

K bodu 11 

Schválenie plánu práce MsR a MsZ na II. polrok 2017 predložil Mgr. Oršula, prednosta 

MsÚ. 

Bez diskusie. 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie návrh plánu práce MsR a MsZ na II. polrok 2017  

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 654/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje plán práce MsR a MsZ na II. polrok 2017 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 655/2017. 
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K bodu 12 

Informáciu o proteste prokurátora predložil RNDr. Daniš, primátor mesta. 

Bez diskusie. 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie protest prokurátora proti Všeobecne záväznému nariadeniu mesta 

Nováky č. 1/2017 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 656/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ vyhovuje protestu prokurátora vydaného dňa 16. 05. 2017 Okresnou prokuratúrou 

Prievidza proti Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Nováky č. 1/2017 o podmienkach pri 

prenájme a financovaní Futbalového štadióna v Novákoch. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 657/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ ruší Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2017, schválené uznesením č. 522/2017 dňa                         

27. 02. 2017. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 658/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie protest prokurátora proti Všeobecne záväznému nariadeniu mesta 

Nováky č. 2/2017 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 659/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ vyhovuje protestu prokurátora vydaného dňa 16. 05. 2017 Okresnou prokuratúrou 

Prievidza proti Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Nováky č. 2/2017, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2015 a Všeobecne záväzné nariadenie č. 9/2015 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Nováky. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 660/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ ruší Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2017, schválené uznesením č. 523/2017 dňa                 

27. 02. 2017. 
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Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 661/2017. 

 

Mgr. Horná – na ostatnom rokovaní MsZ sa pýtala hlavného kontrolóra, či vypracoval toto 

VZN, ktoré predložilo vedenie mesta na rokovanie komisií, MsR a MsZ. VZN bolo schválené, 

na predchádzajúcom MsZ boli informovaní, že primátor toto VZN napadol na Okresnej 

prokuratúre a dal podnet na zrušenie VZN. Uviedla, že hlavný kontrolór na predchádzajúcom 

MsZ tvrdil, že VZN nevypracoval. V materiáli z rokovania MsR je uvedený ako spracovateľ 

hlavný kontrolór. Konštatovala, že hlavný kontrolór klamal, pretože VZN spracoval. Predložila 

poslanecký návrh na udelenie napomenutia HK za zle spracovaný materiál, VZN č. 1/2017 – 

o podmienkach pri prenájme a financovaní futbalového štadióna v Novákoch, ktorý bol 

nevýhodný pre mesto, čo potvrdil aj prokurátor protestom. Ing. Zgančík – na predchádzajúcom 

MsZ bolo povedané, že VZN sa tvorilo na ekonomickej komisii, návrh VZN predkladal hlavný 

kontrolór na rokovanie ekonomickej komisie, komisia mala stanovisko od právnika mesta, že 

VZN môže mať takýto charakter. Ekonomická komisia prijala VZN napriek odporúčaniu.              

Mgr. Horná – takto pripravený materiál nemal byť predložený na rokovanie MsZ.  

Hlasovanie za návrh: 

Za: p. Včelík, Ing. Lovecký, Mgr. Horná, p. Verny, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Proti: Ing. Zgančík, Ing. Bošiak 

Zdržal sa: p. Jakubis, Bc. Kačenák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 662/2017. 

 

 

K bodu 13 

Schválenie VZN o dotáciách predložila Mgr. Mištinová, vedúca oddelenia sociálnych vecí, 

školstva, kultúry a športu.  

Ing. Zgančík – návrh bol prerokovaný v ekonomickej komisii, v návrhu sú zohľadnené zmeny 

vyplývajúce z protestu prokurátora. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Nováky, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecné záväzné nariadenie mesta Nováky č. 5/2015 a Všeobecne záväzné 

nariadenie č. 9/2015 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Nováky 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 663/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie č. 3/2017, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecné 

záväzné nariadenie mesta Nováky č. 5/2015 a Všeobecne záväzné nariadenie č. 9/2015 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Nováky 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 664/2017. 
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K bodu 14 

Závery zo zasadnutia komisie výstavby predložila Ing. Trojanová, vedúca oddelenia 

výstavby a rozvoja mesta. 

 

- -odpredaj majetku - p. Vyoral 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie žiadosť p. Antonína Vyorala s manž. Beátou (bytom Nováky, 

Lehotská 366/14 

Zámer odpredaja z majetku mesta ako prípadu hodného osobitného zreteľa podľa ustanovenia 

par. 9a ods. 8 písm. e zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov bol 

zverejnený na úradnej tabuli mesta Nováky od 09. 06. 2017 a na web stránke mesta Nováky 

www.novaky.sk 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 665/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje v k.ú. Nováky odpredaj parcely C-KN č. 249/20 (zastavané plochy a nádvoria 

vo výmere 22 m2 evidovanej v liste vlastníctva č. 1 pre mesto Nováky) v prospech žiadateľov 

Antonína Vyorala s manž. Beátou (bytom Nováky, Lehotská 366/14) ako prípad hodný 

osobitného zreteľa podľa  ustanovenia par. 9a ods. 8 písm. e zákona 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov na podklade geometrického plánu č. 36312461-66/2017 zo 

dňa 31. 03. 2017, vyhotoveným spoločnosťou GEOSLUŽBA PRIEVIDZA, s. r. o. (M. Mišíka 

19A, 97101 Prievidza), overeným Okresným úradom Prievidza, katastrálnym odborom, dňa 05. 

04. 2017 pod číslom 345/2017. Prípad hodný osobitného zreteľa je z dôvodu posunu stavby 

garáže v teréne oproti parcele vyčlenenej pôvodným geometrickým plánom pri zachovaní tej 

istej výmery a ďalej z toho dôvodu, že parcela bola Mestu Nováky žiadateľmi splatená 

v celkovej výške 2 200,- Sk (t.j. 73,0266 Eur) v roku 2008 pri uzatvorení zmluvy o budúcej 

kúpnej zmluve, pričom nebola splnená podmienka vyplývajúca z tejto zmluvy, že nadväzujúci 

prevod t.j. kúpna zmluva na pozemok mala byť zrealizovaná do 31. 12. 2010.  

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 666/2017. 

 

- odkúpenie Gastra - Bale, s. r. o. 

Poslanecký návrh Mgr. Hornej na udelenie slova zástupcovi spoločnosti Bale. 

Hlasovanie za návrh: 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 667/2017. 

 

P. Studený - zámerom na odkúpenie je výstavba ubytovacieho zariadenia. Organizujeme 

množstvo turnajov a tímy musíme ubytovávať v Prievidzi. V Novákoch nie sú ubytovacie 

vôbec, jeden so zámerom je vybudovať aj ubytovanie na vyššej úrovni. 

Ing. Balák – ako máte naplánované financovanie? P. Studený – primárne z vlastných zdrojov 

a čerpaním úveru. 
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Poslanecký návrh Ing. Loveckého na udelenie slova pre p. Hurtiša. 

Hlasovanie za návrh: 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 668/2017. 

 

P. Hurtiš – v minulosti mal záujem o odkúpenie tejto budovy, ale mesto nemalo záujem 

o odpredaj. Mgr. Oršula – mesto nejde majetok odpredávať, v rámci výzvy na prenájom sa 

môžete prihlásiť do súťaže. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie žiadosť spoločnosti BALE s. r. o., (so sídlom Bojnická cesta 389-1, 

Prievidza), o možnosť odkúpenia objektu Gastro Póla so s.č. 9 nachádzajúceho sa na parc. C-

KN č. 411/2  

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak,                          

Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: Mgr. Horná, Bc. Hajnovič 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 669/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje zámer dlhodobého prenájmu budovy Gastro Póla s.č. 9 v k.ú. Nováky 

nachádzajúceho sa na parc. C-KN č. 411/2 evidovanej vo vlastníctve obce v liste vlastníctva č. 

1 ako zastavané plochy a nádvoria vo výmere 625 m2, pričom podmienky obchodnej verejnej 

súťaže na prenájom predmetnej nehnuteľnosti by boli predmetom schvaľovania budúceho 

mestského zastupiteľstva. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Ing. Balák 

Zdržal sa: Bc. Hajnovič 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 670/2017. 

 

- zriadenie zmluvy o vecnom bremene - p. Tonhajzer 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie žiadosť Tibora Tonhajzera (bytom 971 01 Prievidza, Dúbravská 930/5) 

o zriadenie zmluvy o vecnom bremene na plynovú prípojku k rodinnému domu  

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 671/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje zriadenie vecného bremena s povinnosťou mesta Nováky ako povinného 

z vecného bremena a vlastníka pozemku parc. reg. E-KN č. 582/58 (druh pozemku orná pôda 

o výmere 3308 m2 evidovanom v liste vlastníctva č. 1) v k.ú. Nováky v celosti, strpieť právo 

oprávneného z vecného bremena Tibora Tonhajzera (bytom 971 01 Prievidza, Dúbravská 

930/5) – vlastníkov pozemku C-KN č. 1230/1 a 1230/4 v k.ú. Nováky - ako bezodplatného, 

časovo neobmedzeného vecného bremena „in rem“, spočívajúce v práve uloženia, údržby a 

opravy inžinierskych sietí vedených z pozemku parc. reg. C-KN č. 1230/1 a 1230/4 vo 
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vlastníctve oprávnených na pozemok parc. reg. E-KN č. 582/58 v k.ú. Nováky a právo vstupu, 

prejazdu a prechodu za účelom zabezpečenia prevádzky, údržby, opráv, odstraňovania porúch 

ako aj rekonštrukcie inžinierskych sietí v rozsahu vyznačenom geometrickým plánom č. 

48185655-151/2017 spoločnosti Patricius Sova – GEOSKTEAM, Košovská cesta č. 1, 971 01 

Prievidza. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 672/2017. 

 

- zriadenie vecného bremena – Slovak telekom 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie požiadavku spoločnosti Slovak Telekom, a. s., na zriadenie vecného 

bremena ohľadne plánovanej rozkopávky na položenie optického kábla 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 673/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje základné podmienky návrhu zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena spoločnosti Slovak Telekom, a. s. (Bajkalská 28, 817 62  Bratislava) ako budúceho 

oprávneného z vecného bremena v rozsahu časti dotknutých parciel reg. C-KN č.: 173/3, 189/1, 

181/1, 181/2, 176/1, 145/1, 136/1, 127/2, 162/1, 485, 471/2, 516/2, 445/1, 457, 421, 471/1, 470, 

508, 418, 405/1, 394/1, 410/1, 395/1, 408, 414/1, 414/3, 415/2, 518/1 a E-KN č.: 735/4, 733/1, 

730/8, 730/2, 853/1,  k. ú. Nováky, špecifikovaných porealizačným geometrickým plánom ako 

časovo neobmedzeného práva s účinkami in-rem v prospech budúceho oprávneného 

z vecného bremena, ktoré bude spočívať v povinnosti budúceho povinného z vecného bremena 

Mesta Nováky ako vlastníka pozemkov strpieť uloženie inžinierskych sietí optické siete v rámci 

telekomunikačnej stavby „INS_FTTH_KBV_NVKY_Baníkov_Štefánika_Pribinova“ 

v rozsahu určenom podľa projektu stavby a vyznačenom geometrickým plánom a v tej spojitosti 

strpieť vstup, prechod a prejazd cez nehnuteľnosti za účelom umiestnenia, prevádzkovania, 

údržby a opráv optickej prípojky. Vecné bremeno v prospech budúceho oprávneného bude 

zriadené za jednorazovú odplatu vo výške 700,- Eur. Budúci oprávnený z vecného bremena 

sa o. i. zmluvne zaväzuje zrealizovať pripokládku chráničky optického kábla výlučne pre účely 

budúceho povinného z vecného bremena, pričom túto si dodá budúci povinný z vecného 

bremena, ktorý nie je oprávnený poskytnúť túto chráničku vo forme predaja, prenájmu – t. j. na 

komerčné účely tretím stranám. Budúci oprávnený sa súčasne zaväzuje na vlastné náklady 

zabezpečiť porealizačné geodetické zameranie stavby a porealizačné vyhotovenie 

geometrického plánu s vyznačením skutočného rozsahu vecného bremena. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 674/2017. 

 

- kúpa pozemkov – protipovodňové opatrenia – p. Bránik 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie kúpu pozemkov z parc. reg. E KN č. 222/12 pod stavbou 

„Protipovodňové opatrenia v meste Nováky, lokalita Brod, Lelovský potok a Trenčianska, 

Dodatok SO-1 Brod“. 
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Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 675/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje kúpu pozemkov do vlastníctva Mesta Nováky z parc. reg. E KN č. 222/12 ( 

LV č. 5444, k. ú. Nováky) pod stavbou „Protipovodňové opatrenia v meste Nováky, lokalita 

Brod, Lelovský potok a Trenčianska, Dodatok SO-1 Brod“, zameraných Geometrickým 

plánom č. 36305049-51/2017 zo dňa 07. 06. 2017 vyhotoveným spoločnosťou GEOmark s. r. 

o., G. Švéniho 6, 971 01 Prievidza, ako parcely reg. C KN č. 1101/3 o výmere 111 m2 – 

zastavané plochy a nádvoria, 2166/4 o výmere 146 m2 – zastavané plochy a nádvoria, 2166/6 

o výmere 36 m2 – zastavané plochy a nádvoria, 2166/9 o výmere 20 m2 – vodné plochy, 

2166/10 o výmere 3 m2 – vodné plochy, celkom 316 m2, od výlučného vlastníka Jozefa 

Bránika (bytom 972 44 Kamenec pod Vtáčnikom, Hornokamenčianska 35/5) v zmysle 

dohodnutých podmienok vyplývajúcich zo Zmluvy o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy zo dňa 

08.10.2012 a na základe osvedčenia o dedičstve 14D1292/12, za cenu 10,- Eur/m2  t.j. 

v celkovej sume 3 160,- Eur. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 676/2017. 

 

- vecné bremeno – protipovodňové opatrenia 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie záväzok zriadiť odplatné vecné bremeno na dobu neurčitú resp. po 

dobu životnosti stavby „Protipovodňové opatrenia v meste Nováky, lokalita Brod, Lelovský 

potok a Trenčianska, Dodatok SO-1 Brod“, a to na parcely vo vlastníctve Slovenského 

vodohospodárskeho podniku, š. p. v prospech Mesta Nováky ako vlastníka predmetnej stavby.  

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 677/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje zriadenie odplatného vecného bremena na podklade Zmluvy o budúcej 

zmluve o zriadení vecného bremena zo dňa 22.8.2012 za sumu 204,- Eur vrátane DPH na dobu 

neurčitú resp. po dobu životnosti stavby „Protipovodňové opatrenia v meste Nováky, lokalita 

Brod, Lelovský potok a Trenčianska, Dodatok SO-1 Brod“, v rozsahu zameranom 

Geometrickým plánom č. 36305049-64/2017 zo dňa 20.06.2017 vyhotoveným spoločnosťou 

GEOmark s. r. o., G. Švéniho 6, 971 01 Prievidza, a to na parcely vo vlastníctve Slovenského 

vodohospodárskeho podniku, š. p. (so sídlom 969 55 Banská Štiavnica, Radničné námestie 8) 

– parc. reg. E KN č. 223/1 - vodné plochy o výmere 12 041 m2, 223/16 – vodné plochy  

o výmere 1 462 m2 a 340/3 – vodné plochy o výmere 52 m2 (LV č. 3203, k. ú. Nováky) 

v prospech Mesta Nováky ako vlastníka predmetnej stavby. Povinný z vecného bremena - 

vlastník nehnuteľností – Slovenský vodohospodársky podnik,  š. p. Banská Štiavnica, týmto 

zriaďuje v prospech oprávneného z vecného bremena - Mesta Nováky, vecné bremeno práva 

umiestnenia stavby, práva prístupu na predmetné pozemky automobilmi, mechanizmami a pešo 

za účelom zabezpečenia prevádzky, pravidelnej údržby, odstraňovania porúch, 

rekonštrukčných prác a kontrolnej činnosti zrealizovanej stavby. 
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Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 678/2017. 

 

- bezodplatné vecné bremeno – p. Kiaba 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie žiadosť Juraja Kiabu s manž. Katarínou a Miloša Valentu s manž. 

Andreou (bytom Nováky, Suvorovova 1616/45 a 1616/43) o súhlas s umiestnením drobnej 

stavby 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 679/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje zriadenie budúceho bezodplatného vecného bremena in rem v k.ú. Nováky 

na časť parc. C-KN č. 1386 (zastavané plochy a nádvoria vo výmere 669 m2) na vyznačenie 

inžinierskych sietí – prípojky k internetu na podklade porealizačného geometrického plánu 

vypracovaného na náklady žiadateľov ako oprávnených z vecného bremena (Juraj Kiaba 

s manž. Katarínou a Miloš Valenta s manž. Andreou (bytom Nováky, Suvorovova 1616/45 

a 1616/43) po ukončení stavby s právom oprávneného z vecného bremena na vykonávanie 

údržby a opráv inžinierskych sietí nachádzajúcich sa na parc. C-KN č. 1386 a s povinnosťou 

povinného z vecného bremena (t.j. Mesto Nováky) toto právo strpieť. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 680/2017. 

 

- bezodplatné vecné bremeno – ul. Kukučínova 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie požiadavku vyplývajúcu z vodoprávneho konania k rekonštrukcii ul. 

Kukučínovej  

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 681/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje zriadenie budúceho bezodplatného vecného bremena in rem v k.ú. Nováky 

na časť parc. C-KN 135/4 (zastavané plochy a nádvoria vo výmere 4601 m2) vo vlastníctve 

budúceho povinného z vecného bremena (PRIEMSTAV STAVEBNÁ, a. s., M.R. Štefánika 

116, 972 71 Nováky) na podklade porealizačného geometrického plánu po ukončení stavby 

rekonštrukcie ul. Kukučínovej spojenej s vodoprávnym konaním s právom oprávneného 

z vecného bremena (t.j. Mesta Nováky) na uskutočnenie stavby na pozemku na parc. C-KN č. 

135/4 a s právom na vykonávanie údržby a opráv prípojky drenáže do kanalizačnej šachty 

a s povinnosťou povinného z vecného bremena (t.j. PRIEMSTAV STAVEBNÁ, a. s.) toto 

právo strpieť. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 
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Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 682/2017. 

 

- zámer nájmu – zberný dvor – uvoľnenie lokality v centre mesta 

Bc. Hajnovič – materiál bol prerokovaný na ekonomickej komisii, kde navrhol, aby si to vyriešil 

budúci riaditeľ príspevkovej organizácie.  Poslanecký návrh Bc. Hajnoviča, aby bol tento bod 

stiahnutý z rokovania MsZ. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 683/2017. 

 

- nájomná zmluva – p. Karak 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie návrh na uzatvorenie nájomnej zmluvy na 1 rok s p. Ľubošom Karakom 

na vybudovanie parkovacích státí na časti mestského pozemku verejného priestranstva, ktoré 

po vybudovaní parkovacích státí na náklady žiadateľa pripadnú späť mestu. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                   

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 684/2017. 

 

- PPP projekt – rekonštrukcia miestnych komunikácií 

Mgr. Oršula – uskutočnilo sa rokovanie s poslancami o PPP projekte, vychádza to, že chceme 

z vlastných zdrojov postupne financovať ulice. Pokiaľ nebude prijaté jednoznačné stanovisko, 

zámer je nerealizovateľný. 

Poslanecký návrh Mgr. Hornej na stiahnutie tohto bodu z rokovania. 

Za: p. Včelík, Ing. Lovecký, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa. P. Jakubis, Bc. Kačenák 

Proti: Ing. Bošiak 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 685/2017. 

 

- nová poliklinika 

Mgr. Oršula – zámer vyplýva zo zámeru mesta, ktoré využilo záujem spoločnosti 

UNIPHARMA. Cieľom je zachovať kvalitu ambulantnej lekárskej starostlivosti v centre mesta, 

a areáli súčasného zberného dvora, zvýšenie kvality prostredia pre lekárov a pacientov, 

zvýšenie pohybu obyvateľov v centre mesta, rozšírenie zásobovania teplom cez centrálny 

tepelný zdroj, ..... Predložený zámer je len štúdia, nie je riešená dopravná infraštruktúra. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie zámer vybudovania novej polikliniky 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, 

Ing. Balák 

Zdržal sa: Mgr. Horná, p. Verny 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 686/2017. 
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Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje zámer vybudovania novej polikliniky v spolupráci so spoločnosťou 

UNIPHARMA 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, 

Zdržal sa: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh neprešiel. 

 

 

- odkúpenie mestskej parcely – p. Florek 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie žiadosť Jána Floreka (bytom Nováky, M.R. Štefánika 119) o odkúpenie 

z mestskej parcely C-KN č. 127/2 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. 

Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: Mgr. Horná 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 687/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje odpredaj časti pozemku C-KN 127/2 v k.ú. Nováky na výstavbu rodinného 

domu v zmysle príslušných ustanovení zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov. 

Proti: p. Včelík, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, 

Ing. Balák 

Zdržal sa: p. Jakubis, Ing. Zgančík 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh neprešiel. 

 

- dlhodobý nájom pozemku – p. Baránek 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie žiadosť p. Juraja Baránka (bytom Nováky, Chemikov 66/18) 

o dlhodobý nájom časti pozemku za účelom vytvorenia dvoch parkovacích miest formou 

zatrávňovačov 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mg. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                     

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 688/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje dlhodobý nájom časti pozemku parc. C-KN č. 528/1 o výmere cca 40 m2 v k.ú. 

Nováky v zmysle príslušných ustanovení zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov. 

Proti: p. Včelík, p. Jakubis, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: Ing. Lovecký, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh neprešiel. 
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K bodu 16 

Rôzne a interpelácie 

 

Rozpočtové opatrenie predložila Ing. Trojanová – žiadosti na dotácie z rozpočtovej kapitoly 

Ministerstva školstva SR na odstránenie havarijných stavov na oboch budovách ZŠ v Novákoch 

boli podávané v roku 2015 na základe v tom čase spracovaných rozpočtov stavebným 

rozpočtárom. V 06/2017 boli schválené dve z nich a to: dotácia na rekonštrukciu sociálnych 

zariadení budove ZŠ na J. C. Hronského v sume 35 000 eur a dotácia na rekonštrukciu 

telocvične v budove ZŠ na ul. Pribinovej v sume 38 000 eur. Stavebné rozpočty boli 

aktualizované podľa cien platných v roku 2017 a náklady vyšli vyššie: na rekonštrukciu  

sociálnych zariadení 38 200 eur a na rekonštrukciu telocvične 49 063 eur.  

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie požiadavku na rozpočtové opatrenie č. 15 na rok 2017 v súlade s 

ustanovením § 14 ods.2 písm. b) a c) Zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a doplnení niektorých zákonov v platnom znení a zmenou rozpočtovej klasifikácie 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mg. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                     

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 689/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 15/2017 nasledovne: 

Presun rozpočtových prostriedkov v súlade s § 14 ods. 2 písm. b) a c) Zákona 583/2004 Z. z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a doplnení niektorých zákonov v platnom znení 

nasledovne:  

Príjmové finančné operácie 

454  Prevod prostriedkov z peňažných fondov 

454 001: z rezervného fondu obce     +14 263,00 eur 

  

P8 Vzdelávanie / PP 2 Základné školy 

Funkčná klasifikácia: 09121 

Ekonomická klasifikácia : 720 Kapitálové transfery  

Rekonštrukcia sociálnych zariadení ZŠ  J. C. Hronského    +3 200,00 eur 

 

P8 Vzdelávanie / PP 2 Základné školy 

Funkčná klasifikácia: 09211 

Ekonomická klasifikácia : 720 Kapitálové transfery  

Rekonštrukcia telocvične ZŠ  Pribinova     +11 063,00 eur 

Spolu:  +14 263,00 eur 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                    

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 690/2017. 

 

- uzatvorenie zmluvy o nájme nehnuteľnosti – lodenica  predložila Ing. Kmeťová, vedúca 

oddelenia vnútornej správy. Mesto Nováky má záujem prenajať nehnuteľnosti v zmysle 

ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa – prenájom nehnuteľností Klubu rýchlostnej 
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kanoistiky Nováky z dôvodu, že ide o záujmovú organizáciu, zmluva je spracovaná tak, ako má 

zmluvu spracovanú FK Iskra. Zmluva z roku 1996 nekorešpondovala so skutočnosťou.  

Ing. Zgančík – člen KRK – v rámci šance získať finančné prostriedky zo stredísk vrcholového 

športu, lebo ich pretekári využívajú priestory, zmluva musí byť na aktuálny názov. Ing. Balák 

– chýba mu ustanovenie, že klub je povinný poskytnúť mestu priestory v prípade záujmu mesta 

zorganizovať tam akciu. Ing. Zgančík – schválením tejto zmluvy sa klub stáva nájomcom, nie 

je s tým problém. PaedDr. Chlupíková – škola intenzívne využíva tieto priestory, deti tam mohli 

stanovať, prespať na chate. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie návrh na uzatvorenie Zmluvy o nájme nehnuteľností 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                    

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 691/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje uzatvorenie Zmluvy o nájme nehnuteľností na ulici Nábrežnej v Novákoch, k.ú. 

Nováky, a to: 

* nájom nebytových priestorov - Účelové zariadenie súp. č. 954 na parc. registra CKN č. 2573, 

sklad lodí na parc. registra CKN č. 2577/1, Lodenica súp. č. 954 na parc. registra CKN č. 

2577/2, 

* nájom pozemkov parc. registra CKN č. 2577/1, 2577/2, 2573, 2574 a 2575,  

Klubu rýchlostnej kanoistiky Nováky, ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 

9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu prenajímania nehnuteľností pre záujmovú organizáciu 

v meste Nováky, za podmienok: 

- na dobu neurčitú 

- prenajímaná plocha 5 911 m2 

- cena nájmu 40 eur ročne, nájomné je splatné do 30.06. daného kalendárneho roka 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                    

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 692/2017. 

 

Poslanecký návrh Ing. Bošiaka o udelenie slova pre p. Juríka. 

Hlasovanie za návrh: 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                    

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 693/2017. 

 

P. Jurík – vyjadril sklamanie, UNIPHARMA má dvadsaťročné skúsenosti s poskytovaním 

zdravotníckej starostlivosti, s prevádzkovaním nemocníc a polikliník. Rešpektuje hlasovanie, 

nikto na Slovensku nemôže poskytnúť to, čo môže UNIPHARMA, financovanie od                                      

10 % - 90 %. Prisľúbil 20 ročnú návratnosť projektu, strop je 3 mil. € - budova, vybavenie 

zariadenie. Zo štrukturálnych fondov je možné získať finančné prostriedky na prístroje pre 

všetkých pacientov a lekárov, ale aj pre lekárske súkromné vybavenie ambulancie 

 

Poslanecký návrh Bc. Hajnoviča o udelenie slova pre MUDr. Trojana. 

Hlasovanie za návrh: 
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Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                    

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 694/2017. 

 

MUDr. Trojan – poďakoval poslancom za prejavenie svojej vôle hlasovaním.  

 

- schválenie formy zabezpečenia pohľadávky BRO predložil Mgr. Oršula – na základe 

podpísanej zmluvy o poskytnutí NFP v rámci operačného programu Kvalita životného 

prostredia máme povinnosť zabezpečiť pohľadávku a poistenie majetku. Súťaž ešte nie je 

ukončená, riadiaci orgán kontroluje podklady. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie formu zabezpečenia pohľadávky vo forme vlastnej blankozmenky na 

projekt Triedený zber a zhodnotenie BRO v meste Nováky  

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak,                     

Ing. Balák 

Zdržal sa: Mgr. Horná, Bc. Hajnovič 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 695/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje formu zabezpečenia pohľadávky vo forme vlastnej blankozmenky na projekt 

Triedený zber a zhodnotenie BRO v meste Nováky, v rámci Operačného programu Kvalita 

životného prostredia (ďalej len „OP KŽP“). 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak,                     

Ing. Balák 

Zdržal sa: Mgr. Horná, Bc. Hajnovič 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 696/2017. 

 

Ing. Bošiak – ako dokáže občianske združenie zachovať zdravotnú starostlivosť? Poslanecký 

návrh Ing. Bošiaka na udelenie slova pre MUDr. Trojana. 

Hlasovanie za návrh: 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                    

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 697/2017. 

 

MUDr. Trojan – ak má lekár v poliklinike podiel, je komplikácia odísť. Predávať licenciu 

nasledovníkovi, ktorý ide do podnájmu, má výhodu, ale ak sa predáva licencia so vzťahom 

k nehnuteľnosti, môže mať väčšiu bonitu pre záujemcu. Kto má enormnejší záujem ako 

lekárnik? Lekárnik vyvinie maximálnu snahu, aby ambulancia nebola prázdna.  

 

Poslanecký Ing. Bošiaka o udelenie slova pre p. Juríka. 

Hlasovanie za návrh: 

Za: p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, 

Ing. Balák 

Neprítomní: p. Včelík, Bc. Hajnovič, p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 698/2017. 
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P. Jurík – ak bude mať mesto záujem, môžu byť spoluvlastníkmi lekári. Pochybuje, že lekári, 

ktorí majú dnes cez 60 rokov sa zaviažu, že 20 rokov budú niečo splácať. Dávajú garanciu, že 

bude kontinuálne zabezpečená zdravotná starostlivosť, mesto si určí, aké budú pravidlá na 

efektívne riadenie zdravotníckeho zariadenia. UNIPHARMA neprevádzkuje lekárne. 

 

- žiadosť o nenávratný finančný príspevok (rozšírenie kapacít Materskej školy Nováky) – 

predložil Mgr. Oršula, prednosta MsÚ. Cieľom projektu zvýšený počet MŠ s prvkami 

inkluzívneho vzdelávania na začlenenie detí v rámci inkluzívneho predprimárneho vzdelávania 

v materských školách, rozšírené kapacity MŠ a vytvorené podmienky na zvýšenie hrubej 

zaškolenosti detí materských škôl. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie dôvodovú správu o spolufinancovaní projektu „Rozšírenie kapacít MŠ 

Nováky“ 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                  

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 699/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje: 

- predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Rozšírenie kapacít MŠ Nováky“ 

realizovaného v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok 

na zvýšenie kapacít infraštruktúry materských škôl, kód výzvy IROP.PO2-SC221-

2016-10, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta a platným 

programom rozvoja mesta. 

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 

- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP 

v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, maximálna výška finančných 

prostriedkov na spolufinancovanie je 25 430,58 eur 

- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                  

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 700/2017. 

 

Poslanecký návrh Mgr. Horná  – vyhlásenie prestávky v rokovaní. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Bc. Hajnovič,                                      

Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 701/2017. 
 

RNDr. Daniš informoval o zámere Nadácie Bane pre zdravie, vzdelanie, kultúru a šport 

v regióne vybudovať pietne miesto pre obete pracovného tábora. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie zámer Nadácie Bane pre zdravie, vzdelanie, kultúru a šport v regióne 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                  

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 



Strana 23 z 25 

 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 702/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ odporúča spolupodieľať sa na vybudovaní pietneho miesta pre obete pracovného tábora 

vo výške 300 eur. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                  

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 703/2017. 

 

Poslanecký návrh Ing. Loveckého, aby hlavný kontrolór predložil stanovisko, či sú materiály 

na rokovania MsZ od 01. 01. 2017 predkladané v zmysle rokovacieho poriadku. 

Hlasovanie za návrh: 

Za: p. Včelík, Ing. Lovecký, Mgr. Horná, p. Verny, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: p. Jakubis, Bc. Kačenák, Ing. Zgančík 

Proti: Ing. Bošiak 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 704/2017. 

 

Poslanecký návrh Bc. Hajnovič predložil návrh na vyhlásenie výberového konania na funkciu 

riaditeľ, riaditeľka a menovanie riaditeľa  

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie požiadavku na vyhlásenie výberového konania a odporúča vyhlásenie 

výberového konania na obsadenie funkcie „riaditeľ, riaditeľka Mestskej správy majetku, p. o.“ 

v období do jedného mesiaca 

Za: p. Včelík, Ing. Lovecký, Mgr. Horná, p. Verny, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: p. Jakubis, Bc. Kačenák, Ing. Zgančík 

Proti: Ing. Bošiak 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 705/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie návrh na zloženie výberovej komisie pre výberové konanie na obsadenie 

pracovného miesta riaditeľ, riaditeľka Mestskej správy majetku, p. o., a schvaľuje výberovú 

komisiu pre výberové konanie na obsadenie pracovného miesta riaditeľ, riaditeľka Mestskej 

správy majetku, p. o. v zložení: p. František Verny, Mgr. Dana Horná, Ing. Peter Balák + dvaja 

zamestnanci MsÚ 

Za: p. Včelík, Ing. Lovecký, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: p. Jakubis, Bc. Kačenák, Ing. Bošiak 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 706/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje podmienky výberového konania v zmysle predchádzajúceho vyhláseného 

výberového konania na obsadenie funkcie „riaditeľ, riaditeľka Mestskej správy majetku, p. o.“, 

požiadavky na vzdelanie upravené v zmysle zákona o výkone práce vo verejnom záujme. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Bc. Hajnovič,                     

Ing. Balák 
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Zdržal sa: Bc. Kačenák, Ing. Bošiak 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 707/2017. 

 

Poslanecký návrh Ing. Baláka o prioritné zaradenie medzi investičné akcie rekonštrukcie ulíc 

Lesná, Suvorovova a Tajovského. 

Ing. Zgančík – ul. Suvorovova neexistuje – komunikácia k novým domom – je potrebné 

vybudovať nakomplet komunikáciu, odvodnenie, obrubníky. Treba zadefinovať, čo budeme 

robiť. Ing. Trojanová – na ul. Lesnej a ul. Tajovského nemáme vysporiadané vlastnícke vzťahy. 

RNDr. Daniš – výhoda balíka ulíc je v tom, že to vyjde výhodnejšie. Zámer bol, aby sme 

spravili naraz viac ulíc. Mgr. Oršula – ul. Tajovského je plánovaná v rámci cyklotrás.  

 

Poslanecký návrh Ing. Baláka o udelenie slova pre p. Komisku. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                                 

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 708/2017. 

 

Mgr. Komiska – stretol sa s primátorom dvakrát ohľadom zachovania zdravotnej starostlivosti 

v Novákoch, aj s p. prednostom. Na stretnutie s lekármi nebol pozvaný. Lekárom pomohol so 

strechou, s limitmi. RNDr. Daniš – ak sa na Vás zabudlo, nebol to úmysel. Poslanci dostali 

zámer, nechceli sme vyvolávať emócie. Hľadajme riešenia, p. Jurík ponúkol možnosť 

rozhodnúť sa do konca roka. Mgr. Komiska – nás mesto nemôže riadiť. Ing. Bošiak – ale ani 

lekárnici nemôžu riadiť mesto. Sme povinní zabezpečiť služby pre obyvateľov mesta. 

Potrebujete mesto, dialóg. P. Jurík – nenaháňajú lekárske ambulancie. Mgr. Oršula – stále 

hovoríme o zámere. Lekári boli informovaní a bol zaslaný návrh memoranda. Dnes p. Komiska 

informoval, že postavia novú polikliniku. Zámer spoločnosti UNIPHARMA je v stave 

projektovej štúdie. Mgr. Komiska – prezentuje vôľu občianskeho združenia, lekári sú slobodní 

súkromní poskytovatelia, oni sa rozhodnú, kde budú poskytovať služby.  

 

Poslanecký návrh Ing Zgančíka o ukončenie diskusie. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík,                                 

Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 709/2017. 

 

Ing. Balák stiahol poslanecký návrh rekonštrukcie ulíc a požiadal o zaradenie na rokovanie 

komisie výstavby a rozvoja mesta. 

 

Ing. Balák – požiadal o stanovisko k informáciám o verejnom obstarávaní na multifunkčné 

ihrisko, ktoré sa objavili v médiách. 

RNDr. Daniš – zápisnica o prerokovaní protokolu o výsledku dodržiavania zákona o verejnom 

obstarávaní bola podpísaná v 04/2017. Nezrovnalosti boli dokladované listom, nedorozumenie 

ohľadom doručenia listu. Pochybenia boli zdôvodnené pri podpisovaní záverečného protokolu. 

Dokumentácia bude postúpená na odbor legislatívno-právny za účelom začatia správneho 

konania, ak bude uložená pokuta, bude zosobnená verejnému obstarávateľovi. 

 

Bc. Hajnovič – predložil informáciu o splnení si povinnosti verejných funkcionárov podľa 

ústavného zákona na ochranu verejného záujmu. Poslanci Ing. Bošiak, p. Jakubis a Bc. Kačenák 
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nepredložili za rok 2016 tlačivo „Oznámenie funkcií ...“ Požiadal poslancov, aby sa vyjadrili, 

prečo nepredložili tlačivá. 

 

Mgr Horná – reagovala na klamstvá a polopravdy v správe hlavného kontrolóra a na klamstvá 

na adresu KCMN. Skonštatovala, že sa potvrdilo, že Správna rada KCMN, n. o. pod vedením 

predsedu Ing. Šimku je zákonná a Správna rada pod vedením Dr. Daniša je nezákonná, takisto 

ako likvidátorka je právoplatná Ing. Iliašová. 

 

Ing. Peško - podpis zmluvy o nájme majetku medzi mestom a KCMN bol v rozpore so 

zakladacou listinou KCMN, n. o.. 

 

Ing. Balák – bolo by vhodné, aby mal hlavný kontrolór rovnaký meter, neinformoval 

o podpísaní zmluvy na rekonštrukciu lodenice bez toho, aby bola krytá. 

 

Na správu reagoval Ing. Peško a Mgr. Oršula. 

 

Poslanecký návrh Mgr. Hornej, aby do ďalšieho MsZ hlavný kontrolór predložil správu 

o výdavkoch do kultúry (dodávateľské faktúry, zmluvy, finančné prostriedky na mzdy, koľko 

financií išlo na činnosť, koľko finančných prostriedkov išlo na podujatia) za rok 2016 a I. 

polrok 2017, koľko finančných prostriedkov vyrobil Dom kultúry na prenájmoch a na vlastnej 

činnosti z podujatí zo vstupného. 

Za: p. Včelík, Ing. Lovecký, Bc. Kačenák, Mgr. Horná, p. Verny, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: p. Jakubis, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak 

Neprítomní: p. Miština  

Návrh bol prijatý uznesením č. 710/2017. 
 

 

 

RNDr. Daniel Daniš       Mgr. Milan Oršula 

  primátor mesta        prednosta MsÚ 

 

 

 

 

 

Bc. Anton Hajnovič       Ing. Jozef Lovecký 

     overovateľ              overovateľ 


